
 چندین پیام رسان داخلی داریم که هیچکدام 
سرعت و دقت واتساپ و اینستاگرام را ندارند

ذبیح ا... اعظمی نماینده مجلس یازدهم می گوید که صحبت 
جایگزینی پیام رسان های داخلی به جای پلتفرم های خارجی 
نیست ولی این پیام رسان ها فعال شده اند. چندین پیام رسان 
داخلی داریم که هیچکدام سرعت و دقت لازم که در واتساپ و 
اینستاگرام می بینیم را ندارند. برخی از این پلتفرم ها از دولت 
کمک یارانه ای گرفته اند اما در این مدت نتوانسته اند وظیفه 
خودشان را انجام دهند که ما در چنین شرایطی دچار مشکل 
نشویم. نماینده مردم جیرفت در مجلس یازدهم درخصوص 
جایگزینی پیام رسان های داخلی به جای پلتفرم های خارجی، 
می گوید که صحبت جایگزینی نیست ولی این پیام رسان ها 
فعال شده اند. تقویت کردن پیام رسان های داخلی در دستور 
کار قرار گرفته است. البته مشکل پیام رسان های داخلی ضعف 
در ذخایر سرورهای شان است. چندین پیام رسان داخلی داریم 
که هیچکدام سرعت و دقت لازم که در واتساپ و اینستاگرام 
می بینیم را ندارند. به عنوان مثال روبیکا را می گویند معادل 
اینستاگرام است ولی اصلا آن امکانات را ندارد. برخی از این 
پلتفرم ها از دولت کمک یارانه ای گرفته اند اما در این مدت 
نتوانسته اند وظیفه خودشان را انجام دهند که ما در چنین 
شرایطی دچار مشکل نشویم. اعظمی در گفت وگو با انتخاب 
در پاسخ به این پرسش که چه زمانی اینترنت به وضعیت عادی 
و قبل باز می گردد، اظهار کرد: »زمانش را نمی دانم اما سرعت 
اینترنت بسیار پایین است. البته پیام رسان های داخلی و گوگل 
مشکلی ندارند ولی سرعت قابل قبول نیست. به همین دلیل 
هم تعدادی از همکارانم در مجلس تذکر داده و برای رفع این 
مشکلات به ما قول مساعد داده اند.«این نماینده مجلس در پاسخ 
به پرسشی مبنی بر اینکه آیا قرار بر جایگزینی پیام رسان های 
داخلی است، گفت: »خیر ولی فعال شده اند. وقتی برای استفاده 
از شبکه های اجتماعی خارجی محدودیت هایی برقرار شده و 
نیاز به فیلترشکن داریم، تقویت کردن پیام رسان های داخلی در 
دستور کار قرار گرفته است. البته مشکل پیام رسان های داخلی 
ضعف در ذخایر سرورهای شان است. این یکی از مشکلات 
اصلی است که باید رفع شود تا سرعت نقل و انتقال دیتا را فراهم 
کنند.«اعظمی در خصوص اقبال کم مردم به پیام رسان های 
بومی، بیان کرد: »یک بخشی هم به کم اعتمادی و بی اعتمادی 
مربوط می شود اما به هر حال مشکلات مردم را رفع می کند. 
خیلی از افراد و خانواده ها نیاز دارند که از احوال هم خبردار شوند. 
کسانی هم که مشکل و نگرانی دارند، قطعا سراغ پیام رسان های 
داخلی نمی آیند. چندین پیام رسان داخلی داریم که هیچکدام 
سرعت و دقت لازم که در واتساپ و اینستاگرام می بینیم را 
ندارند. به عنوان مثال روبیکا را می گویند معادل اینستاگرام است 
ولی اصلا آن امکانات را ندارد.«وی ادامه داد: »اینستاگرام در چند 
سال اخیر بسیار بهبود پیدا کرده و ایراداتش را رفع کرده تا به 
اینجا رسیده است. پلتفرم های داخلی هم حتما باید این مسیر را 
طی کنند ولی نیاز به زمان و توجه دارند. برخی از این پلتفرم ها 
از دولت کمک یارانه ای گرفته اند اما در این مدت نتوانسته اند 
وظیفه خودشان را انجام دهند که ما در چنین شرایطی دچار 
مشکل نشویم.« اعظمی در خصوص میزان کمکی که به این 
پلتفرم های داخلی شده است، گفت: »متأسفانه اطلاع دقیقی 
ندارم این را فقط به این دلیل می گویم که در مجلس در این 
خصوص بحث شد که برخی از این پلتفرم ها، چند سال پیش از 

دولت یارانه و کمک گرفته اند.«

 آرمان ملی- آساره کیانی: مهسا امینی، دختر جوان 
اهل سقز که به گفته مسئولین مربوطه برای شرکت در 
کلاس های آموزشی به مقر نیروهای امنیت اخلاقی انتقال 
داده شده بود و از قضا در همان کلاس آموزشی نقش بر 
زمین شد و مرگ او دلیل اعتراضات روزهای گذشته شد و 
در جمع این معترضان دانش آموزان هم بودند؛ دانش آموزانی 
که بی شک از خانواده هایی می آیند که مشکلات اقتصادی بر 
زندگی آن ها سیطره دارد. تجمعات دانش آموزان در مدارس 
و نیز در فضاهای بیرونی اطراف مدرسه هایشان که بالا گرفت 
بحث برخورد با دانش آموزان و دانشجویان هم که مطرح شد 
. وزیر آموزش و پرورش ، تایید کرده که برخی دانش آموزان 
بازداشتی برای اصلاح و تربیت به مراکز روانشناسی ارجاع 
شده اند. یوسف نوری، وزیری که انتقاداتی در حوزه وزارت 
به او وارد است، توضیح داده که تعداد این دانش آموزان 
زیاد نیست و بعد از اینکه اصلاح و تربیتشان انجام شد به 
مدرسه برمی گردند. او گفته از بیم اینکه این دانش آموزان به 
شخصیت های ضد اجتماعی بدل نشوند، می خواهیم آن ها را 
اصلاح و تربیت کنیم. اما اگر این »اصلاح و تربیت«  ، معکوس 
عمل کند، چه کسی پاسخگوی سلامتی   روح و روان کودکان 
و نوجوانان است؟ با بازداشت دانش آموزان معترض و انتقال 
آن ها به کانون اصلاح و تربیت )البته به گفته مسئولین(، یک 
نکته قابل تامل هم به ذهن متبادر می شود؛ اگر مدرسه که 
نهاد اصلی و رسمی آموزش، تربیت، پرورش و به اصطلاح، 
 اصلاح دانش آموزان است و در تمام این سال ها نتوانسته 
این کار را انجام دهد )نارضایتی مسئولان از وضعیت پیش 
آمده در مدارس، گواه این مطلب است(، چطور یک کانون 
اصلاح و تربیت که نامش نوعی زندان کودکان و نوجوانان 
را به ذهن می آورد، می تواند در عرض چند روز از عهده این 
مسئولیت برآید؟محمدرضا نیک نژاد، آموزگاری کهنه کار و 
پژوهشگری برجسته در حوزه آموزش و پرورش است که در 
تمامی این سال ها با فعالیت های صنفی خود در این حوزه، 
پیگیر حقوق قانونی و بحق دانش آموزان و معلمان بوده است. 
او در گفت وگویی که با روزنامه »آرمان ملی« انجام داده، به 
وضعیت دانش آموزان، مدیران و متولیان مدارس و آموزش 
و پرورش والدین دانش آموزان نگاهی انداخته و ابعاد مساله 
تنبیه دانش آموزان را باز کرده است. همان طور که گفته شد، 
وزیر آموزش و پرورش،  بحث انتقال دانش آموزان به کانون 
اصلاح و تربیت را طرح کرده و از نظر این کارشناس آموزشی 
شاید نتوانسته صحبتش را آن طور که باید منتقل کند. 
نیک نژاد می گوید: »او خیلی بد این موضوع را مطرح کرده 
تا شاید هراس و ترس خانواده ها از بازداشت فرزندانشان را 
تا حدی کم کند و بگوید آن ها بازداشت نمی شوند و به کانون 
اصلاح و تربیت منتقل می شوند.« اما شنیده ها حاکی از این 
است که بازداشت دانش آموزان و برخورد با مدیرانی است که 
در مدارسشان، تجمعات و اعتراضاتی شکل گرفته و حاضر 
نشده اند اسامی دانش آموزان معترض و یا فیلم های مدرسه 
را در اختیار نهادها  قرار دهند . نیک نژاد از اخباری می گوید 
که حاکی از فشارهایی روی برخی مدیران و مربیان مدارس 
است: » البته برخی مدیران هم همکاری می کنند و  آموزش 
و پرورش سعی دارد به نوعی ساختاری کنترل کند که یا با 
تشویق مدیران یا فشار بر آن ها صورت می گیرد تا 6 میلیون 
دانش آموز را کنترل کند.«این کارشناس آموزشی می گوید: 
» این فشارها بر جامعه اثر دارد اما ما یک اقناع داریم و یک  

فشار. اگر این مسئولان به دنبال این هستند که به نوعی 
آرامش برقرار شود  ، بدون اقناع نمی توان مساله را حل کرد . او 
می گوید اینکه مدیران را بخواهند و مدیران هم خانواده ها را، 
معلوم نیست تا چه حد کارساز باشد اما آنچه مسلم است این 
است که این نارضایتی اندک اندک جمع شده و نوع برخورد 

 ها  طوری نیست که بتوانند فضایی اقناعی را ایجاد کنند.«
  تایید حضور دانش آموزان در میان بازداشتی های 

تجمعات اخیر 
با افرادی که در روزهای اخیر هم بازداشت شده اند اگر 
صحبت کنید به شما خواهند گفت که بچه های پانزده، 
 شانزده ساله هم در میان بازداشت شدگان بوده اند. اما اینکه 
این قضیه تا چه حد عمومیت داشته مشخص نیست. نیک نژاد 
می گوید: »شاید هم بخشی از این بچه ها را هم که در خیابان 
بازداشت کرده اند به کانون اصلاح و تربیت منتقل کرده 
باشند به این دلیل که این بچه ها نمی توانند به لحاظ سنی در 
کنار بزرگسال ها بازداشت باشند. البته اصول کار این است و 
مسئولان باید به این حساسیت ها دقت کنند که این بچه ها 
کنار بزرگسالان بازداشتی نباشند هرچند که  آمار دقیقی از 
تعداد بازداشتی های دانش آموز در دست نیست ، نمی توان 
به نتیجه گیری درستی دست پیدا کرد.« در حال حاضر برای 
والدین دانش آموزان،  جلسه انجمن اولیا و مربیان می گذارند 
و به گفته بسیاری از والدین صحبت هایی با آن ها مطرح 
می شود که شباهت های بسیاری با صحبت هایی می شود 
که در صدا و سیمای جمهوری اسلامی مطرح می شود. 
والدین می گویند به آن ها گفته شده که جلوی فرزندان خود 
را بگیرند چرا که خطر دارد و اسلحه در جیب بچه ها می گذارند 
و بعد گردن نظام می اندازند و مسائلی از این دست. نیک نژاد 
می گوید: »115 هزار مدرسه در کشور داریم و اگر به نسبت 
75 درصد شهرنشین در نظر بگیرید،  چیزی حدود 85 تا 90 
هزار مدرسه در مناطق شهرنشین داریم که این ها تحت تاثیر 
شرایط شهری و ارتباطات و رسانه ها و غیره تجمعاتی شکل 
می دهند.  مسئولان نمی توانند برخوردی را که با بزرگسالان 
داشته اند با این ها داشته باشند. چرا که برخورد با این ها تبعاتی 

را  به همراه دارد.«
 چه کسی گفته دانش آموزان باید اصلاح شوند و 

متولیان آموزش و پرورش نه؟
به گفته نیک نژاد، »مدرسه قرار بوده بعد تربیتی و پرورشی را 
برعهده بگیرد و اینکه دوباره تاکید می شود که آن ها را می بریم 
که تربیت شوند، سوالات جدی را به همراه دارد و از طرف دیگر 
این دانش آموزان، بنا به هر دلیلی نگاه متفاوتی نسبت به نگاه 
که مد نظر دولت است و در کتاب های درسی، در ساختار 
آموزشی و در نگاه تربیتی غالب در آن ساختار، ترویج می شود، 
دارند. این به آن معنی نیست که این ها باید اصلاح شوند و چه 
بسا اتفاقا طرف مقابل  هم باید اصلاح شود و او باید یکسری 
حقوق مصرح در قانون اساسی)مثل اصل 27 قانون اساسی 
و به رسمیت شناختن حق اعتراض برای همه سنین( و در 

قانون های جزئی تر را بپذیرد.«
 بر اساس قانون، ورود برخی نیروها  به مدارس 

ممنوع است 
این فعال صنفی می گوید که »همین چند روز پیش، 
گروهی از نویسندگان مطرح کرده بودند که بر اساس بند یک 
54 مصوب 1400، ورود نیروهای نظامی به مدارس را ممنوع 
می دانند  . برخی رفتارها مغایر با این قوانین و مغایر با قوانینی 

است که در سطح بین الملل از سوی کنوانسیون حقوق کودک 
مطرح می شود که بچه های زیر 18 سال را در بر می گیرد.«  .

 وزیری که همیشه پشت دولت ایستاده!
او ادامه می دهد که » چه کسی اجازه داده و چه کسی این 
مجوز را صادر کرده و چه کسی تشخیص داده که برخی که 
تخصصی در مسائل آموزشی ندارند به مدارس بروند؟ تخصص 
مثلا باید برای وزیر باشد. ما منکر این نیستیم که بچه ها از 
لایه های متفاوت اجتماعی و با پرورش خانوادگی متفاوت 
می آیند و برخی هم ممکن است آسیب های روانشناختی 
داشته باشند.« نیک نژاد خطاب به وزیر آموزش و پرورش 
می گوید: » اما اینکه چه کسی این را تشخیص می دهد شما 
که نیستی یا دستگاه شما که نیست؛ که از زمانی که آمده اید 
کارکرد چندان مثبتی ندیده ایم و هرجا خواستید کاری برای 
معلم یا دانش آموز انجام دهید، پشت دولت ایستادید!« این 
کارشناس آموزشی می گوید:  » ماکمبود بودجه داریم و هزار و 
یک مشکل در این آموزش و پرورش داریم؛ آموزش و پرورشی 
که وزارتخانه نمونه در کشور شد! به این دلیل که بهینه هزینه 

کرده است!«
  در خصوص حضور یا عدم حضور دانش آموزان در 

تجمعات!
نیک نژاد می گوید که » چه شده که یک وزیری مثل آقای 
نوری می گوید که دانش آموزان را برای اصلاح فرستاده ایم تا 
تربیت شوند. پس اینها که خودشان می گویند ما بازداشت 
نکرده ایم و این تناقضی است که در این زمینه مطرح 
می شود.«او می گوید که »شما بچه های پیش دبستانی را 
که هنوز در مهارت های حسی و حرکتی خود هم به تکامل 
و مهارت و جایگاه خود نرسیده، ملزم به رعایت برخی مسائل 
می کنید؟ خب این زده شدن دانش آموز دلیل دارد.« نیک نژاد 
می گوید: »در دوران نوجوانی پرسش هایی برای فرد ایجاد 
می شود و حسی در درونش نیازهایی را فریاد می زند و بعد 
شما به عنوان یک انسان به دنبال جواب برای این پرسش ها 
می روی و جواب ها در روح و ذهن و بدنت می نشیند. یکی از 
نکاتی که در مورد  برخی مسئولان مطرح است این است 
که این ها اصلا فرصت این را نمی دهند که این بچه ها به 
سنی برسند که نیاز دارند و وقتی به آن سن می رسند  لبریز 
از مفاهیمی شده اند که خیلی دلچسبشان نیست و از آن 
گریزانند. این نکته ای ست که در آموزش و پرورش ما به آن 

توجه نمی شود.«
 بچه ای که زیر سن قانونی است چرا باید تنبیه 

شود؟
اما از تنبیه دانش آموزان هم یاد شده. این تنبیه به چه شکل 
است؟ نیک نژاد به تنبیه دانش آموزان اشاره می کند و می گوید 
آن چیزی که برداشت شده همین تنبیه بدنی است. به گفته او: 
»زمانی که دانش آموزان یا کودکان و نوجوانانی توسط معلمان 
خود یا افراد بزرگسال دیگر مورد تنبیه  قرار می گیرند، همه جا 
پر از جنجال می شود  . اما باید گفت که این موجی که در مورد 
تنبیه دانش آموزان اتفاق می افتد با رفتاری که در حال حاضر 
صورت می گیرد، قابل توجیه نیست . « این کارشناس آموزشی 
می گوید: هم قوانین بین المللی و هم بخشنامه هایی که معلمان 
و مسئولین مدرسه را از تنبیه بدنی در مدارس منع می کنند، 
 قابل استناد است . چطور شما به عنوان مسئول می گویید 
معلمی را که تنبیه کرده به مراجع قانونی معرفی کرده اید و 

حقش هم هست اما اینجا این تنبیه را مجاز می دانید؟ «  . 

9اجتماعی سال پنجم
شماره   1390
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 جبلی: رسانه ملی روابط 
عمومی هیچ دستگاهی نیست 

پیمان جبلی رئیس سازمان صداوسیما 
هیچ  عمومی  روابط  رسانه ملی  گفت: 
نظام  تریبون  ولی  نیست؛  دستگاهی 
است و این جایگاه را باید با افتخار اعلام 
کرد. همواره فرهنگ نخبگانی و برخی 
مسئولان نظام توقع دیگری از ما داشته اند؛ 
اما از این پس همه باید به صداوسیمای 
خلاق عادت کنند که پیشرو و فعال است 
و منفعل نیست که زمان را از دست بدهد. 
جبلی در دومین نشست افق تحول در 
جمع مدیران رسانه ملی اظهار کرد: بروز 
چالش و سختی در هر تحول و ریل گذاری 
جدید، طبیعی است. رسانه ملی در یک 
سال اخیر با چالش های منحصر به فردی 
روبه رو شد که از نزدیک شاهد بوده ایم؛ 
ولی کارهای امیدوار کننده ای هم انجام 
شد که نویدبخش روزهای بهتر است و 
حس هم افزایی جمعی در یک سال گذشته، 
امیدواری مان برای پیشروی در مسیر 
پیش  رو را تقویت کرد. جبلی تصریح کرد: 
رسانه ملی روابط عمومی هیچ دستگاهی 
نیست؛ ولی تریبون نظام است. به گفته 
او، در یک سال اخیر نقش رسانه ملی در 
پیشگیری از بسیاری از بحران ها بسیار 
مهم بوده است. رئیس صداوسیما توضیح 
داد: اگر رویکرد صداوسیما در اعلام حمله 
سایبری در ماجرای هک کارت های سوخت 
و ورود همه جانبه به میدان نبود، ممکن 
بود عوارضی بدتر از آبان 98 به وجود بیاید.  
او در فراز دیگری تاکید کرد: باید درهای 
سازمان به روی اتفاقات مهم فرهنگی 
باز شود و صداوسیما آنها را جهانی کند. 
جهانی شدن سرود »سلام فرمانده« که 
محصول گروه فرهنگی ماح لنگرود بود، 
مصداقی عینی از این رویکرد است. آرمان 
ما شتاب دهندگی ظرفیت های فرهنگی 
مثل »مهمانی ده کیلومتری غدیر« است 
که مورد تقدیر رهبری قرار گرفت.  رئیس 
رسانه ملی به جوسازی های مستمر رسانه ای 
در قالب محتواهای گوناگون در سایت ها و 
کانال ها و شبه نامه ها علیه سازمان صدا و 
سیما اشاره کرد و گفت: تا همین دیشب 
برای پرت کردن حواسمان در تلاش بودند 
تا متزلزل مان کنند؛ اما موفق نشدند. آن ها 
نمی دانند که ما به درستی مسیری که در آن 
حرکت می کنیم، یقین داریم و با قدم های 

استوار ادامه  می دهیم!
 

مردم از بی عدا لتی ناراحتند
اردشیر انتظاری، رئیس دانشکده علوم 
اجتماعی دانشگاه علامه طباطبایی در 
گفت وگو با ایلنا، تاکید کرد که مردم از 
ناراحت  آنقدر  اقتصادی  بد  شرایط 
او  ناراحتند.  بی عدالتی  از  که  نیستند 
گفت: اگر بی عدالتی باشد، این بی عدالتی 
مردم را رنج می دهد و آن وقت به چنین 
می شوند.  معترض  بی عدالتی  شرایط 
البته بی عدالتی دو ساحت دارد؛ نخست 
بی عدالتی واقعی  و بی عدالتی دیگر که از 
اولی هم مهم تر است بی عدالتی برساختی 
است یعنی احساس بی عدالتی، ادراک 
بی عدالتی که رسانه ها به صورت گسترده ای 
در این فضای بی عدالتی برساختی می دمند. 
اوگفت: »دانشگاه زمانی کار می کند که 
مطالبه ای در کشور وجود داشته باشد و 
اصلا جای این کار در دانشگاه است، چرا که 
شناخت نسبت به موضوعات و پیدا کردن 
سیاست های پیشنهادی برای چگونگی 
تعامل با موضوعات جایش در دانشگاه است، 
اما این مطالبه باید به سمت دانشگاه بیاید و 
امروز این مطالبه سمت دانشگاه نمی آید و 
وقتی می خواهند کار علمی انجام شود، در 
فضاهایی این کار انجام می شود که صلاحیت 
کار علمی ندارند. در همین قضیه حجاب، 
چقدر پروژه تحقیقاتی انجام شده، چقدر 
سمینار برگزار کرده اند  . اصلا مگر کار برخی 
نهادها تحقیق کردن است؟ ولی ببینید چند 
درصد از بودجه پژوهشی کشور در نهادی 
غیر از دانشگاه هزینه می شود؟ می گویند 
نهادهای فرهنگی کار نکرده اند! مگر به نهاد 
فرهنگی پول داده اند که کار نکرده باشند؟ 

 سرماخوردگی خطر ابتلا به 
 کووید طولانی را  
افزایش می دهد

ایسنا نوشت: به غیر از ابتلا به بیماری 
کووید، بسیاری از عوامل دیگر می تواند 
خطر ابتلا به کووید طولانی)بیماری مزمن 
که پس از عفونت های حاد کووید ایجاد 
می شود و با علائم مختلفی مانند خستگی، 
مشکلات تنفسی یا مه مغزی مشخص 
می شود( را افزایش دهد؛ برخی از این 
عوامل خطر شامل ابتلا به آسم، دیابت 
نوع 2، شرایط خودایمنی یا مونث بودن 
است. گروهی از دانشمندان به سرپرستی 
دانشگاه هاروارد دریافته اند بیماران مبتلا به 
آرتریت که به کووید طولانی مبتلا شده اند، 
پاسخ آنتی بادی ضعیف به سارس کوو 
2 نشان داده اند اما یک پاسخ آنتی بادی 
شدید به ویروس OC4۳، یکی از چندین 
ویروس کرونای شایع که باعث ایجاد 
سرماخوردگی های معمولی می شود را 

داشتند.  

اخبار کوتاه

روی خط آرمان ملی

وزیر آموزش و پرورش از ارجاع برخی دانش آموزان بازداشتی برای اصلاح و تربیت به مراکز روانشناسی خبر داد

گشت ارشـــــــاد 2
  اگر مدرسه به عنوان نهاد رسمی آموزش و پرورش در تمام این سال ها نتوانسته دانش آموزان را تربیت کند، چطور یک کانون اصلاح و تربیت که 

نامش نوعی زندان کودکان و نوجوانان را به ذهن می آورد، می تواند در عرض چند روز از عهده این مسئولیت برآید؟ 

 حقوق بازنشستگان
حقوق بازنشستگی بعد از ۳2 سال خدمت 6 
میلیون تومان است همسر بنده مریض است و 
هزینه های فوق العاده سنگین درمان گریبانگیر من 
شده است. از آقای رئیس جمهور درخواست داریم که 
به وضعیت بازنشستگان رسیدگی کند تا مشکلات 

ما حل شود. 
کمالی از تهران 

مدارس شیفت بعدازظهر
بعضی از مدارس تهران به دلیل تخریب مدرسه دو 
مدرسه را در یک مدرسه ادغام کرده اند. حداقل وقتی 
مدارس را در هم ادغام می کنند یک شیفت صبح 
و یک شیفت بعدازظهر کنند که بچه ها سختشان 
نباشد و با شلوغی بیش از حد کلاس ها روبه رو نشوند. 
یک شهروند از مرتضی گرد

گرانی سر سام آور
تورم و گراني کمر مردم را شکسته است. گراني مواد 
غذایي و خرید یا اجاره مسکن امان مردم را بریده! 
لطفا اگر خواستار برقراري عدالت هستید به داد اقشار 

ضعیف جامعه برسید. 
محمدی از تهران 

امنیت مغازه ها
چند شبی است که مغازه های میدان بهمنیار 
منطقه 16 از طریق دزدان با دیلم قفل های آن را 
دستکاری کرده و خرابی ایجاد می کنند از مسئولان 
نیروی انتظامی درخواست داریم که سرکشی های 
شبانه به این میدان را در زمره کارهای خود قرار دهند 

تا امنیت این مغازه ها برقرار باشد. 
جمعی از کسبه محل از تهران


